
2013-03-15 - Opdatering fra Søbyen
Søbyen har nydt stor opmærksomhed, siden vi i september startede 
salget af gårdhavehuse og lejligheder. Der har været rigtig mange 
gæster til vort informationsmøde og siden har vore mæglere vist utallige 
rundt på grunden og holdt mange møder.
Vi er rigtig glade for den modtagelse projektet har fået, og på trods af, at 
vi endnu ikke har solgt de 25 enheder ud af de 36 i første etape, så har 
ejerkredsen bag Søbyen besluttet at igangsætte byggeriet af etape 1.
Når vi på denne måde ændrer forudsætningerne, så betyder det 
naturligvis, at vore finansieringskilder skal se på sagen igen, og det 
arbejde er igangsat. Vi tror og håber på at vi vil være i stand til at fastslå 
en dato for igangsætning meget snart, men vi må som nævnt afvente 
arbejdet hos finansieringsgiverne så alt er på plads når der meldes ud.


